
Protokoll	  fört	  vid	  konstituerande	  möte	  Sönnasjöfiber	  Ek.	  förening	  2016-‐06-‐10	  
	  

1. Mötet	  öppnades	  av	  Kenneth	  Jonasson	  som	  hälsade	  de	  närvarande	  
välkomna	  och	  förklarade	  syftet	  med	  mötet.	  

	  
2. Val	  av	  mötets	  ordförande	  

Till	  mötesordförande	  på	  stämman	  valdes	  Pär	  Färdmo	  
	  

3. Val	  av	  mötets	  sekreterare	  	  
Som	  sekreterare	  valdes	  Mikael	  Berntsson	  
	  

4. Val	  av	  justerare	  
Till	  justerare	  valdes	  Rickard	  Olofsson	  och	  Åke	  Matsson	  
	  

5. Kallelse	  till	  mötet	  
Kallelsen	  till	  mötet	  godkändes.	  
26	  fastighetsrepresentanter	  närvarande	  

	  
6. Bildande	  av	  förening	  

Mötet	  beslöt	  att	  bilda	  Sönnasjöfiber	  ek.	  förening.	  
	  

7. Stadgar	  
Förslaget	  av	  stadgar	  presenterades	  som	  mötet	  justerade	  och	  
kompletterade	  till	  ett	  nytt	  förslag	  som	  mötet	  antog.	  
	  

8. Till	  föreningens	  ordförande	  valdes	  Kenneth	  Jonasson,	  1år	  
	  

9. Till	  föreningens	  kassör	  valdes	  Anders	  Eng,	  2år	  
	  

10. Som	  föreningens	  sekreterare	  valdes	  Mikael	  Berntsson,	  1år	  
	  

11. Föreningens	  övriga	  styrelseledamöter	  
	  -‐	  Håkan	  Ottosson,	  2år	  
	  -‐	  Robert	  Färdvall,	  1år	  
Suppleanter:	  
-‐	  Rolf	  Hurtig,	  2år	  
-‐	  Kerstin	  Dafnäs,	  1år	  	  
	  

12. Föreningen	  tecknas	  av	  två	  i	  styrelsen.	  
	  

13. Till	  revisor	  valdes	  Aki	  Järvinen	  samt	  Roland	  Olofsson	  
	  

14. Valberedning	  
Till	  valberedning	  valdes	  Pär	  Färdmo	  och	  Björn	  Häggdalen.	  
	  

15. Mötet	  bestämde	  solidariskt	  att	  medlemmarna	  delar	  på	  kostnaderna	  för	  
grävning	  och	  fiber	  mellan	  EONs	  slutpunkter	  fram	  till	  samtliga	  
medlemmars	  hus.	  
	  



16. Kenneth	  Jonasson	  inledde	  genomgång	  av	  status	  för	  projektet.	  
• Föreningen	  har	  71	  påskrifter	  för	  fiber	  in	  till	  huset.	  
• Kenneth	  lade	  fram	  grundpunkten	  för	  hela	  projektet:	  

Byföreningar/ideella	  föreningar	  har	  50%	  reducerad	  grävkostnad	  i	  
förhållande	  till	  kommersiell	  part/bolag	  så	  om	  föreningen	  inte	  tar	  
chansen	  backar	  vi	  tillbaka	  under	  ruta	  1.	  	  	  

• Vi	  har	  samläggning	  med	  Eon	  och	  den	  beräknas	  starta	  i	  början	  av	  
augusti.	  Grävningen	  startar	  i	  korsningen	  vid	  Paul	  Pålsson	  –	  
Vikvägen	  –	  Slalombacken.	  Sedan	  vidare	  från	  Paul	  Pålsson	  upp	  
längs	  Kilvägen.	  

• Håkan	  Ottosson	  gick	  igenom	  ett	  antal	  olika	  finansieringsscenarion.	  	  
Det	  framgick	  att	  en	  avbetalning	  av	  byggnationen	  måste	  påbörjas	  
innan	  fibernätet	  är	  i	  drift.	  

• Information	  till	  föreningens	  medlemmar	  fortsätter,	  att	  i	  första	  
hand,	  förmedlas	  via	  föreningens	  hemsida	  www.sonnasjofiber.se	  

	  
17. Fastställande	  av	  medlemsavgift.	  

Föreningen	  fastslog	  en	  medlemsavgift	  på	  3000kr	  som	  ska	  betalas	  i	  början	  
av	  juli	  samt	  tillkommande	  avbetalning.	  

	  
18. Övriga	  frågor	  

Inga	  övriga	  frågor	  
Det	  noterades	  att	  medlemmarna	  hade	  fått	  svar	  på	  sina	  frågor.	  
Mötet	  behövde	  inte	  rösta	  i	  någon	  fråga,	  vi	  resonerade	  fram	  till	  beslut.	  
	  
	  

19. 	  Mötet	  avslutades	  
	  
	  

	  
	  
Mötes	  ordförande	  
Pär	  Färdmo	   	  
	  
	  
	  
	  
Justerare	  
Rickard	  Olofsson	   	  
	  
	  
	  
	  
	  
Justerare	  
Åke	  Mattson	   	   	   	   	  
	   	   	  
	  


